
 
 Referat af Fællesbestyrelsesmøde  

Mandag d. 26. februar kl. 17.00-19.00 

 
Ordstyrer: Johnny 
Referent: Heidi 
Afbud: Johnny, Mads, elevrådet 
Dagsorden: 

 

1. 17.00 – 17.30 
 Nyt siden sidst fra: 

 formanden 

 elevrådet  

 dagtilbud  

 SFO 

 skolen  

 ledelsen 

 lokalrådet 
 

Orientering/drøftelse 

Formand: Intet nyt 
 

Elevrådet: Intet nyt 

 
Dagtilbud: 
Helle er ved at danne sig et overblik i dagtilbud. Der vil 
ske en masse nye tiltag fremadrettet. 

Førskolen starter officielt pr. 1.4 – selvom vi så småt er i 

gang. Der vil blive afholdt en afskedsfest for børn og 

voksne i forbindelse med overgang til førskolen. 

Fredag d. 1.3 tager børn og voksne afsked med Kirsten 

Corydon, som har valgt at gå på pension. 

 
SFO: 

Der er blevet afholdt nytårskur og storeklub-aften. Begge 

arrangementer gik over alt forventning og med stor 
tilslutning. 
 
Skolen: 

Der er afholdt fastelavnsfest, hvor eleverne var på 

blandede hold. 
5. og 6. klasse deltager pt. i naturfagsmaraton og 
eleverne deltager med stor underen og er meget 
motiverede. 

På nuværende tidspunkt er vi i gang med at besvare den 

Nationale Trivselsundersøgelse. Denne vil naturligvis blive 

gennemgået med børn og voksne. 

I skoleregi er vi blevet enige om, at vi laver en 

prøvehandling ved, ikke længere at have opdelt 

toiletterne – vi evaluerer i april. 

 
Ledelsen: 

Rart at børnecenteret nu har fået en ny souschef. 

Helle er godt i gang, i både i dagtilbud og SFO, og tager 

gerne vagter – således hun kan opnå større indblik i de to 

afdelinger. 



 

Heidi har gennemført alle medarbejdersamtaler, og 

arbejder på nuværende tidspunkt på det kommende 

skoleårs fagfordeling. 

 

Bestyrelsen har under mødet godkendt den forkortede 

skoledag for skoleåret 2024/2025 

 

Lokalrådet: Intet nyt 

 
 

2. 17.30 – 17.45 
Punkt v. souschef Helle W. Christiansen 
 

                       
 Orientering 

Helle orienterede om den indsigt hun har fået i dagtilbud 

og SFO. 

Når førskoleordningen igangsættes, vil det ske lidt 

rokeringer. 

Vi er pt. ramt pt. fravær, idet en medarbejder er blevet 

opereret i knæet og en anden er sygemeldt efter et fald. 

Alle gør en god arbejdsindsats- for at det hele lykkedes. 

Vi har bedt om sparring v. en af kommunens konsulenter i 

forhold til struktur, leg m.m. Hun vil fremadrettet være 

synlig i hverdagen. 

3. 17.45– 18.10 
Opfølgning vedr. dialogmøde i november 

 
Orientering/drøftelse 

Heidi har lavet en sammenfatning og det næste møde 

afholdes d. 18.3. 

4. 18.10 – 18.20 
Bestyrelsesvalget 
               

Orientering/drøftelse 
                                           

Efter dette bestyrelsesmødet, afholdes der møde for 

interesserede. I alt 7 forældre har meldt deres ankomst, 

så vi går stærkt ud fra, at vi finder de 5 medlemmer som 

vi skal bruge fremadrettet. 

5. 18.20 – 18.40 
Økonomi og handleplan 

 
Orientering/drøftelse 

Helle og Heidi fremlagde ganske kort en handleplan vedr. 

børnecentrets økonomi. 

Det er svært at udarbejde et budget, idet kommunen har 

valgt et helt nyt økonomisystem, samtidig med at man 

afslutter et budgetår. Vi afventer det nye system, men 

har samtidig et godt overblik vedr. forbrug m.m. 

6. 18.40- 18.50 
Evt. 

 
Orientering/drøftelse 

Skolefoto- er med til næste bestyrelsesmøde, idet vi har 

undersøgt udvalg og priser v. andre fotografer. 

 


